



Passing away of Cosimo Lacirignola, Secretary General of the CIHEAM

Paris, France, 2 January 2018

With emotion and sadness, the CIHEAM announces the passing away of Cosimo Lacirignola, Secretary General of the CIHEAM, on the 2 January 2018, following a sudden and serious illness.

The first thoughts of the Governing Board, the Advisory Board and all the officials of the CIHEAM go to his wife, his children and close relatives.

Cosimo Lacirignola was a peace builder and a strong advocate of the sharing of knowledge in the Mediterranean.

As a major actor in the field of cooperation and sustainable development, he was a tireless activist for Mediterranean dialogue.

He bequeaths to the CIHEAM a vision and a commitment that the CIHEAM will eagerly intends to develop.

Born on the 31 mai 1957, at San Pietro Vernotico, in the Apuglia region (Italy), Cosimo Lacirignola was married and father of three children.

MASUM BURAK

PRESIDENT OF THE GOVERNING BOARD OF THE CIHEAM

General Secretariat

11 rue Newton, 75116 Paris, France - +33 (0)1 532391100 - secretariat@ciheam.org

www.ciheam.org





Décès de Cosimo Lacirignola, Secrétaire Général du CIHEAM

Le CIHEAM communique avec émotion et tristesse le décès de Cosimo Lacirignola, Secrétaire Général du CIHEAM, survenu le 2 janvier 2018, suite à une soudaine et grave maladie.

Les premières pensées du Conseil d'administration, du Comité Consultatif et de tous les agents du CIHEAM vont à son épouse, ses enfants et à ses proches.

Cosimo Lacirignola était un artisan de la paix et un ardent défenseur du partage des savoirs en Méditerranée.

Acteur majeur de la coopération et du développement durable, il était un militant infatigable du dialogue méditerranéen.

Il lègue au CIHEAM une vision et un engagement que le CIHEAM aura à cœur de développer.

Né le 31 mai 1957, à San Pietro Vernotico, dans la région des Pouilles (Italie), Cosimo Lacirignola était marié et père de trois enfants.

MASUM BURAK

PRESIDENT DU CONSEIL D'ADMINISTRATION DU CIHEAM

General Secretariat

11 rue Newton, 75116 Paris, France - +33 (0)1 532391100 - secretariat@ciheam.org

www.ciheam.org

